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 Protokół Nr L/2009 
 z sesji Rady Miasta Ostrołęki  

28 maja 2009 roku 
 

 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Ostrołęki przy Placu Bema 1 w dniu 28 
maja 2009 r.  
Na sesji w dniu 28 maja 2009 roku podjęto następujące uchwały:  

• Uchwała Nr 369/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych, 

• Uchwała Nr 370/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej – gen Antoniego Madalińskiego, 

• Uchwała Nr 371/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
ustalenia Regulaminu przewozu osób i bagaŜu ręcznego pojazdami Miejskiego 
Zakładu Komunikacji sp. z o.o., 

• Uchwała Nr 372/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
udzielenia bonifikaty, 

• Uchwała Nr 373/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka (Ekologiczna), 

• Uchwała Nr 374/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka (Tatarakowa), 

• Uchwała Nr 375/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
zmian w budŜecie miasta Ostrołęki na 2009 rok, 

• Uchwała Nr 376/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ostrołęki, 

• Uchwała Nr 377/L/2009 z dnia 28 maja 2009 roku Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
zabezpieczenia kredytu zaciągniętego w Banku Spółdzielczym w Ostrowi 
Mazowieckiej przez Samodzielne Koło Terenowe nr 116 Społecznego Towarzystwa 
Oświatowego w Ostrołęce.  

 
Radni nieobecni na L Sesji Rady Miasta Ostrołęki: Marek Sutnik, Wiesław Szczubełek. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak - otworzył L sesję Rady Miasta Ostrołęki. 
Powitał Prezydenta Miasta Janusza Kotowkiego, Wiceprezydenta Miasta Pawła Stańczyka, 
Wiceprezydenta Miasta Grzegorza Płochę, wszystkich zaproszonych gości, przedstawicieli 
prasy oraz radnych. Stwierdził prawomocność obrad /lista obecności - załącznik do 
protokołu/.  
 
 2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak - na sekretarza obrad zaproponował radną 
Magdalenę Jaworowską. Radna wyraziła zgodę.  
Głosowanie: 
Za - 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
 
 3. Przedstawienie porządku obrad oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak - przedstawił porządek obrad sesji. 
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Zaproponował wprowadzenie pod obrady jako pkt 11a projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Miasta Ostrołęki. 
Poddał po głosowanie wprowadzenie pod obrady pkt 11a, 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Punkt 11a został wprowadzony do porządku obrad sesji. 
Zaproponował wprowadzenie pod obrady projektu uchwały w sprawie skargi na Prezesa 
OTBS jako pkt 18a. 
Poddał po głosowanie w prowadzenie pod obrady pkt 18a. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Punkt 18a został wprowadzony do porządku obrad sesji 
 
4. Przyjęcie protokołu XLVII, XLVIII, XLIX sesji Rady Miasta  Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie protokół                          
z XLVII sesji Rady Miasta Ostrołęki, 
Głosowanie: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Protokół został przyjęty. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie protokół                          
z XLVIII sesji Rady Miasta Ostrołęki, 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Protokół został przyjęty. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie protokół                          
z XLIX sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Protokół został przyjęty. 
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia 

przebiegu istniejących dróg gminnych, 
Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rafał 
Dymerski – przedstawił sprawozdanie Komisji dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych. Komisja pozytywnie 
rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przeciwnych i wstrzymujących nie 
było i wnioskowała o jego przyjęcie bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych, 
Glosowanie: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia 

przebiegu istniejącej drogi gminnej – gen. Antoniego Madalińskiego, 
Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rafał 
Dymerski – przedstawił sprawozdanie Komisji dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej – gen. Antoniego 
Madalińskiego. Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, 
przeciwnych i wstrzymujących nie było i wnioskowała o jego przyjęcie bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Tadeusz Kaczyński – zapytał o stan faktyczny wyznaczonej ulicy czyli w jaki sposób 
róŜni się od stanu rzeczywistego istniejącej ulicy. 
Dyrektor WD Danuta Krajanowska  – powiedziała, Ŝe zgodnie z ustawą o drogach 
publicznych ustalono przebieg istniejącej drogi publicznej. Nie wchodzono w Ŝadne prywatne 
grunty, tylko tyle ile jest miastu niezbędne i tak są określone granice. Mówiła, Ŝe ta działka 
jest własnością miasta Ostrołęki, poniewaŜ mieszkaniec, który zajął pas drogowy chce ten 
grunt od miasta wykupić, ale nie mógł kupić od miasta tego gruntu, który zajął, poniewaŜ nie 
było określonych linii rozgraniczających czyli dokładnie nie było ustalenia przebiegu pasa 
drogowego. To prywatna osoba chce od miasta nabyć kawałek gruntu.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej – gen. 
Antoniego Madalińskiego, 
Głosowanie: 
Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 3 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia 

Regulaminu przewozu osób i bagaŜu ręcznego pojazdami Miejskiego Zakładu 
Komunikacji Sp. z o.o. w Ostrołęce z autopoprawką, 

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rafał 
Dymerski – przedstawił sprawozdanie Komisji dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie  ustalenia Regulaminu przewozu osób i bagaŜu ręcznego pojazdami 
Miejskiego Zakładu Komunikacji Sp. z o.o. w Ostrołęce. Komisja pozytywnie rozpatrzyła 
przedmiotowy projekt uchwały głosami 6 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było i 
wnioskowała o jego przyjęcie wraz z autopoprawką. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia Regulaminu przewozu osób i bagaŜu ręcznego 
pojazdami Miejskiego Zakładu Komunikacji Sp. z o.o. w Ostrołęce z autopoprawką, 
Głosowanie: 
Za – 21 
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie udzielenia 

bonifikaty (dot. nieruchomości będących w uŜytkowaniu wieczystym Ostrołęckiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej), 

Sprawozdawca Komisji BudŜetu i Finansów Ewa śebrowska-Rosak – przedstawiła 
sprawozdanie Komisji dotyczące projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
udzielenia bonifikaty (dot. nieruchomości będących w uŜytkowaniu wieczystym Ostrołęckiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej). Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały 
głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było i wnioskowała o jego przyjęcie bez 
poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie udzielenia bonifikaty (dot. nieruchomości będących w 
uŜytkowaniu wieczystym Ostrołęckiej Spółdzielni Mieszkaniowej), 
Głosowanie: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy 

ulicy w mieście Ostrołęka (dot. nadania nazwy ul. Ekologiczna), 
Sprawozdawca Komisji Promocji i Kultury Maria Rochowicz – przedstawiła 
sprawozdanie Komisji dotyczące projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka (dot. nadania nazwy ul. Ekologiczna). Komisja 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami  4 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było i wnioskowała o jego przyjęcie bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka (dot. nadania 
nazwy ul. Ekologiczna), 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się - 0 
Uchwała została podjęta.  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy 

ulicy w mieście Ostrołęka (dot. nadania nazwy ul. Tatarakowa), 
Sprawozdawca Komisji Promocji i Kultury Maria Rochowicz – przedstawiła 
sprawozdanie Komisji dotyczące projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 
ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka (dot. nadania nazwy ul. Tatarakowa). Komisja 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami  4 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było i wnioskowała o jego przyjęcie bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
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Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka (dot. nadania 
nazwy ul. Tatarakowa), 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się - 0 
Uchwała została podjęta.  
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmian w budŜecie 

miasta Ostrołęki na 2009 rok wraz z autopoprawką, 
Sprawozdawca Komisji BudŜetu i Finansów Ewa śebrowska-Rosak – przedstawiła 
sprawozdanie Komisji dotyczące projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmian w 
budŜecie miasta Ostrołęki na 2009 rok. Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy 
projekt uchwały głosami 5 za, przeciwnych i wstrzymujących nie było i wnioskowała o jego 
przyjęcie wraz autopoprawką. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski – zapytał o autopoprawkę czyli o dotację na nagrody dla 
pracowników OCK.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, Ŝe ta skromna kwota jest związana z 
Dniem Działacza Kultury i jest to kwota dodatkowa poza budŜetem planowanym wcześniej 
na działalność OCK.  
Radny Adam Kurpiewski – zapytał o iluminację lasu Kościoła pod wezwaniem Zbawiciela 
Świata, gdzie według decyzji RIO ta inwestycja nie moŜe być finansowana z budŜetu miasta. 
Zapytał kto odpowiadał za wprowadzenie tego do budŜetu i czy nie moŜna było wcześniej 
przewidzieć, Ŝe taka inwestycja nie moŜe być finansowana przez miasto. Zapytał równieŜ czy 
jest przewidziana jakaś zmiana trybu finansowania tej inwestycji. Czytając uzasadnienie RIO 
był głęboko rozczarowany tym, Ŝe urzędnicy tłumaczyli się, Ŝe w innych kościołach było to 
moŜliwe ale argumentu, Ŝe tamte kościoły są zabytkami nikt nie wziął pod uwagę.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, Ŝe odpowiedzialny za wprowadzenie 
wszystkich punktów gdzie projektodawcą jest Prezydent jest właśnie Prezydent, a kto 
technicznie przygotowuje jest w tej chwili sprawą nieistotną. Natomiast jeŜeli chodzi o drugie 
pytanie, to powiedział, Ŝe po to są organa nadzorcze Ŝeby sprawdzać decyzje samorządu i 
gdyby idąc za myślą Pana radnego Kurpiewskiego, Ŝe gdyby samorządy lokalne 
przewidywały wszystkie rozstrzygnięcia, albo uznały swoją nieomylność, to w ogóle 
instytucje nadzorcze nie byłyby potrzebne. Zatem trzeba uznać decyzję RIO i wycofać się z 
tego projektu. Nie ukrywał, Ŝe zadanie wydawało się sensowne i ogromna większość Rady 
uznawała zasadność tego zadania. Co dalej. W jego przekonaniu warto by było się z tym 
zadaniem zmierzyć, ale wszystko musi się odbyć zgodnie nie tylko z potrzebami i pewnym 
sensem działalności samorządowej, ale teŜ z przepisami prawa niezaleŜnie od tego jak je 
oceniać. 
Radny Adam Kurpiewski – powiedział, Ŝe organem nadzoru moŜna równieŜ uznać 
Wojewodę Mazowieckiego i w tym wypadku nigdy Prezydent nie zgadza się z jego 
rozstrzygnięciami nadzorczymi i za kaŜdym razem stosuje odwołania a nawet postępowania 
sądowe. Podziękował, Ŝe chociaŜ RIO Prezydent uznał za odpowiedzialny organ nadzorczy. 
Zapytał  o projekt boisk sportowych w SP 2 i SP 6,  Ŝe jest wykroczenie poza jeden rok 
budŜetowy a wydawało mu się, Ŝe cała inwestycja ma być zamknięta w ciągu jednego roku 
budŜetowego, więc czy to nie będzie sprzeczne z całym projektem. 
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Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, Ŝe wywody Pana Adama Kurpiewskiego 
odnośnie jego relacji z Wojewodą pozostawi bez komentarza. Droga odwoławcza od organów 
nadzorczych jest oczywista i sprecyzowana w prawie stąd ma dzieję, Ŝe Pan radny nie ma mu 
za złe, Ŝe proponuje czasem radzie skorzystanie ze zwykłych praw, które samorząd posiada.  
Wiceprezydent Miasta Paweł Stańczyk – powiedział, Ŝe obydwa boiska miasto chce 
wykonać w tym roku i w dniu dzisiejszym zostaną otwarte oferty wykonawców na boiska 
ORLIK i po ocenie przez Komisję złoŜonych ofert zostanie rozstrzygnięty przetarg. 
Dyrektor IFE Mieczysław HendoŜko – powiedział, Ŝe boiska ORLIK będą wykonane w 
tym roku i jest to zgodne z projektem rządowym, natomiast dwa lata realizacji jest poniewaŜ 
przy tych boiskach dodatkowo powstaną jeszcze bieŜnie, które nie są objęte programem 
ORLIK 2012, więc to są rzeczy, które poza programem będą robione i dlatego środki są 
rozłoŜone na 2 lata. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, Ŝe przy realizacji zadania, które wiąŜe się 
z pozyskaniem środków zewnętrznych zapewnił, Ŝe na pewno miasto zdąŜy z realizacją. JuŜ 
strona dotująca samorządowa i rządowa zakłada, Ŝe oto będą to takie a nie inne boiska 
ogólnodostepne itd. Oczywiście, Ŝe podmioty występujące o te dofinansowania mają prawo i 
moŜliwość rozszerzenia tego zakresu, który miasto chce zaproponować przyszłym 
uŜytkownikom, ale to nie wchodzi juŜ we współfinansowanie a zarazem nie wchodzi teŜ w 
ten ściśle określony czas rozliczenia. To co gmina chciałaby dodatkowo jest chyba godne 
pozytywnej oceny, bo bieŜnia przy boisku szkolnym wydaje się ciekawym choć w pewnym 
sensie dodatkowym rozwiązaniem. Te pieniądze, które są pozyskiwane z zewnątrz one są w 
ściśle określonych kwotach i przekroczenia nie są moŜliwe. Natomiast gdyby boisko wyszło 
tańsze niŜ te składniki, które przewiduje program tzn. 333 tys. ze strony rządowej i 333 tys. ze 
strony samorządu województwa i gdyby miasto miało dołoŜyć mniej niŜ kolejne 1/3 to wtedy 
dotacje zewnętrzne byłyby zmniejszone, zatem warto tak proponować zadanie Ŝeby w pełni 
wykorzystać te kwoty, które z zewnątrz moŜna pozyskać. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, Ŝe warto w tym miejscu 
podziękować za to rozszerzenie zadania przy budowie boisk ORLIK, Ŝeby za jednym 
zamachem zrobić teŜ bieŜnie ale warto teŜ za całość tych zmian w budŜecie, choćby nawet za 
to co na chwile stało się faktem póki władza wykonawcza nie znajdzie innego rozwiązania, bo 
pieniądze nie czekają w budŜecie tylko natychmiast idą na zadanie inwestycyjne, czyli na 
budowę ulicy Sokojnej.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmian w budŜecie miasta Ostrołęki na 2009 rok,  
Głosowanie: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
11a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 
sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta Ostrołęki, 
Radny Rafał Dymerski – powiedział, Ŝe Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
Technicznej i Ochrony Środowiska przedłoŜony projekt uchwały miała na swoim 
posiedzeniu. Jest to projekt uchwały, który zmienia obszar rewitalizacji w pkt d, chodzi o 
dojście w dzielnicy Wojciechowice między ulicami Księdza Pęksy do ulicy Kołobrzeskiej, 
dotyczy szczególnie, Ŝe powstała inicjatywa ze strony Wojewody Mazowieckiego, Fundacji 
oraz Prezydenta Miasta Ostrołęki bardzo poŜyteczna. Obiekty których właścicielem jest 
dzisiaj Skarb Państwa i reprezentuje go Wojewoda to są takie bardzo brzydkie budynki 
usytuowane na ulicy Kołobrzeskiej między Inkubatorem Przedsiębiorczości a firmą 
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STARGLAS, tam obecnie część jest wykorzystana pod magazyny Obrony Cywilnej a nazywa 
się to Wydział Kryzysowy i oddział ten w Ostrołęce ulega likwidacji i dobrze się stanie, Ŝe 
zostaną one odrestaurowane a według załoŜeń i propozycji środki będą z zewnątrz ściągnięte i 
powstanie Bank śywności SOS. Takich banków jest kilkanaście w Polsce. Nic tylko więc 
cieszyć się, Ŝe tereny, które bardzo brzydko wyglądają będą odrestaurowane i uporządkowane 
i jednocześnie będzie zatrudnienie i promocja miasta Ostrołęki. 
Radny Dariusz Bralski – zapytał radnego Dymerskiego jak to się stało, Ŝe od Komisji 
Technicznej do dzisiejszego posiedzenia te budynki tak się zmieniły, Ŝe kolega je dzisiaj 
ocenia bardzo pozytywnie i całą tą propozycję ocenia równieŜ bardzo pozytywnie, bo będąc 
na Komisji kolega się wypowiadał bardzo negatywnie o tych budynkach. 
Radny Rafał Dymerski – powiedział, Ŝe na Komisji pytał dogłębnie by mieć większą 
wiedzę. On zadawał pytania i prosił Pana Prezydenta Ŝeby dokonać ekspertyzy, czy jest 
moŜliwość przeznaczyć te obiekty na lokale i budynki gdzie będzie przebywać 
społeczeństwo. Radni co byli na Komisji to przytoczą, Ŝe nie było opinii wydawanej, tylko 
padały pytania gdzie to jest, skąd środki będą a co to ma być natomiast nie było zdania 
radnych i jego równieŜ, Ŝe tego nie będzie się robić tylko prośba była czy te obiekty gdyby się 
nie nadawały to była jego sugestia, Ŝe miasto ma teŜ tereny gdzie miała być wolna strefa 
ekonomiczna a dzisiaj Zakład Obsługi Szkół i Przedszkoli ma swoją bazę i jest to przy 
Zespole Elektrowni, gdzie kiedyś mieścił się zakład – Miejskie Przedsiębiorstwo Budowy 
Dróg. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, Ŝe dyskusje na Komisjach zawsze mogą 
trwać ale nie rozbieŜności co do opinii gdy chodzi o potrzebę prowadzenia tego projektu i 
spraw, które ów projekt by porządkował. Mowa jest tu zasadniczo o całym programie 
rewitalizacji, ale ściśle rzecz biorąc myślimy o moŜliwości stworzenia Banku śywności SOS i 
infrastruktury z tym stworzonej. Zatem mimo wcześniejszych dyskusji podkreślił, Ŝe 
dzisiejsze wypowiedzi zmierzają ku temu Ŝeby podkreślić wagę sprawy i Ŝeby to 
przedsięwzięcie się  udało. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji 
miasta Ostrołęki wraz z autopoprawką, 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
11b. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 
sprawie zabezpieczenia kredytu zaciągniętego w Banki Spółdzielczym w Ostrowi 
Mazowieckiej przez Samodzielne Koło Terenowe nr 116 Społecznego Towarzystwa 
Oświatowego w Ostrołęce, 
Sprawozdawca Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, propozycja uchwały, 
która jest przedkładana jest właściwie sprawą porządkującą. Jakiś czas temu została podjęta w 
jego przekonaniu bardzo ciekawa i nowa w historii prac samorządu decyzja wspierająca 
szkołę nie samorządową. To było oczywiście wsparcie nie finansowe tylko wsparcie, które 
przejawiało się w zabezpieczeniu ze strony miasta kredytu, który STO chciało wziąć na swoje 
przedsięwzięcia inwestycyjne. Decyzją samorządu został wynajęty obiekt, moŜe w nie 
najlepszym stanie szkole nie samorządowej z dobrymi wynikami. Teraz zmiana polegałaby 
tylko na tym, Ŝeby dokonać innych zapisów poniewaŜ z rozstrzygnięć tego podmiotu wynika, 
Ŝe znaleziono bank, który udzieliłby korzystniejszego kredytu. Zasadniczo propozycja i 
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projekt uchwały sprowadza się do tej właśnie sprawy. Nie zmienia się ani kwot 
poręczeniowych, ani zasad współpracy, jedynie nazwa banku ulega zmianie.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Tadeusz Kaczyński – zapytał czy zmieniły się warunki poręczenia i koszty obsługi.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, Ŝe gdy chodzi o stronę miejską to 
Ŝadnych obciąŜeń innych nie ma. 
Radna Ewa śebrowska-Rosak – powiedziała, Ŝe w związku z tym, Ŝe projekt uchwały 
dotyczy miejsca w którym jest zatrudniona poprosiła o wyłączenie jej z głosowania. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, Ŝe szkoła nie samorządowa 
będzie remontowała jeden z elementów ZSZ nr 2 czyli własność publiczną, samorządową i to, 
Ŝe ci którzy będą to wykonywali dostali jeszcze lepszą ofertę to nic tylko się cieszyć. Oni są 
jakby odpowiedzialni za to wykonanie a samorząd to jakby zabezpiecza. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie zabezpieczenia kredytu zaciągniętego 
w Banki Spółdzielczym w Ostrowi Mazowieckiej przez Samodzielne Koło Terenowe nr 116 
Społecznego Towarzystwa Oświatowego w Ostrołęce, 
Głosowanie: 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
12. Rozpatrzenie informacji Prezydenta miasta Ostrołęki z realizacji zadań w zakresie 

promocji miasta i współpracy partnerskiej w 2008 roku ora zamierzenia na rok 
2009, 

Sprawozdawca Komisji Promocji i Kultury Krzysztof C zartoryski – przedstawił wniosek 
Komisji dotyczący informacji Prezydenta miasta Ostrołęki z realizacji zadań w zakresie 
promocji miasta i współpracy partnerskiej w 2008 roku ora zamierzenia na rok 2009. Komisja 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy wniosek głosami 4 za, przeciwnych i wstrzymujących 
nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski – powiedział, Ŝe o ile się orientuje to miast partnerskich jest 7 
natomiast w tym dokumencie jest wzmianka o 4 miastach partnerskich. Zapytał czy te 
pozostałe trzy miasta w najbliŜszym okresie nie będą brane pod uwagę i czy ta współpraca z 
tymi miastami wygasła. Zapytał równieŜ o stronę 10, gdzie jest taka wzmianka – reklama 
Ostrołęki w prasie o zasięgu krajowym, czy to chodzi o dodatek turystyka w Super Expresie. 
Wiceprezydent Miasta Paweł Stańczyk – powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi o pierwsze pytanie to 
sytuacja wygląda tak, Ŝe z tymi 4 miastami o których mówił radny Maciej Kleczkowski ta 
współpraca jest sformalizowana a w przypadku pozostałych jest to współpraca intencjonalna.  
Dyrektor RG Monika Chojnowska – powiedziała, Ŝe co się tyczy drugiego pytania radnego 
to musi sprawdzić rachunki bo nie pamięta.  
Radny Adam Kurpiewski – zapytał o pkt - realizacja umowy z Media Regionalne Sp. z o.o. 
czyli wydawcy T.O. i jest to kwota 19.300 zł.  brutto i to są wydatki w 2008 roku. Zapytał 
jaki jest koszt takiego jednego wydania w T.O. i ile będzie wynosił w 2009 roku. Czy moŜe 
jest przewidziana jakaś zmiana na inny tytuł prasowy ostrołęcki.  
Wiceprezydent Miasta Paweł Stańczyk – powiedział, Ŝe w poprzednim roku miasto 
kosztowało to miesięcznie około 2000 tys. a w tym roku będzie o połowę taniej. 
Sekretarz Miasta Mariusz Prusaczyk – powiedział, Ŝe w tamtym roku ukazywały się te 
wkładki co dwa tygodnie. Koszt całej wkładki samorządowej około 2000 zł. brutto. W tym 
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roku wkładki ukazują się raz w miesiącu i cena jest podobna. Ta wkładka jest oparta na 
pomyśle, który choćby stosuje samorząd województwa mazowieckiego. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, Ŝe podobnie teŜ czyni 
Starostwo i wiele innych samorządów informując mieszkańców o tym co się aktualnie w tym 
samorządzie dzieje. Idea jest słuszna. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie informację 
Prezydenta miasta Ostrołęki z realizacji zadań w zakresie promocji miasta i współpracy 
partnerskiej 2008 roku ora zamierzenia na rok 2009, 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta.  
 
13. Rozpatrzenie sprawozdania Prezydenta miasta z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w roku 2008 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2009 
rok, 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Magdalena Jaworowska 
– przedstawiła wniosek Komisji dotyczący sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w roku 2008 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2009 rok. 
Komisja pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowe sprawozdanie głosami 5 za, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było i wnioskowała o jego przyjęcie. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski – zapytał o 33 stronę sprawozdania gdzie jest wykaz 
bezpłatnych posiłków, obiadów w rozbiciu na poszczególne szkoły. Są tam takŜe szkoły z 
sąsiednich gmin i ośrodek z Warszawy poniewaŜ tam uczą się dzieci rodzin z Ostrołęki. Jak 
wygląda sytuacja w ostrołęckich szkołach w przypadku dzieci z sąsiednich gmin czyli spoza 
Ostrołęki.  
Dyrektor MOPR El Ŝbieta Mierzejewska-Nicewicz – powiedziała, Ŝe jeŜeli chodzi o tzw. 
właściwość terytorialną bo pomoc społeczna zgodnie z zapisami tej ustawy tak działa, to za 
dzieci uczące się w szkołach na terenie Ostrołęki mieszkające poza terenem Ostrołęki 
odpłatność za posiłki ponosi gmina właściwa ze względu na miejsce zamieszkania tych dzieci 
jeŜeli rodziny tych dzieci spełniają warunki do przyznania takiego posiłku. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie sprawozdanie 
Prezydenta miasta z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w roku 2008 oraz 
potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2009 rok wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sprawozdanie zostało przyjęte.  
 
14. Rozpatrzenie sprawozdania StraŜy Miejskiej Ostroł ęki z zakresu realizacji zadań 

podstawowych za rok 2008, 
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Wiesław 
Stypiński – przedstawił wniosek Komisji dotyczący sprawozdania StraŜy Miejskiej Ostrołęki 
z zakresu realizacji zadań podstawowych za rok 2008. Komisja pozytywnie rozpatrzyła 
przedmiotowe sprawozdanie i wnioskowała o jego przyjęcie. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Radny Maciej Kleczkowski – zapytał o trzy wnioski, które Komendant StraŜy Miejskiej 
zgłosił w tym sprawozdaniu, chodzi o zakupienie sprzętu komputerowego, zakup lub 
wymiana pojazdu słuŜbowego oraz zwiększenie zatrudnienia. Pytał czy takie środki zostaną 
zabezpieczone w przyszłym budŜecie.  
Wiceprezydent Miasta Paweł Stańczyk – powiedział, Ŝe zwyczajowo nad budŜetem będą 
prace w miesiącu wrześniu i wtedy z wszystkimi postulatami będzie trzeba się zmierzyć. 
Radny Tadeusz Kaczyński – zapytał czy nie moŜna w większym stopniu wykorzystać 
monitoringu miasta poniewaŜ ewidencja zdarzeń zarejestrowanych w wyniku uŜycia tego 
urządzenia jest niewielka. Nie wydaje się Ŝeby było aŜ tak bezpiecznie w mieście, Ŝeby nie 
moŜna było tego minitoringu wykorzystać. Na stronie 12 jest tabelka dotycząca ewidencji 
zdarzeń i przeciwko przepisom porządkowym na podstawie uchwały Rady Miasta nie 
zarejestrowano Ŝadnego zdarzenia w ciągu roku. Przeciwko bezpieczeństwu osób mienia nie 
ma. Przeciwko zdrowiu nie ma. Jest duŜo zdarzeń i słychać o tym jak niszczenie znaków 
drogowych, pojazdów samochodowych i innych urządzeń technicznych na terenie miasta 
więc być moŜe naleŜałoby w większym stopniu wykorzystać monitoring, który jest.  
Wiceprezydent Miasta Paweł Stańczyk – powiedział, Ŝe samo istnienie monitoringu teŜ ma 
charakter prewencyjny i sam fakt widoczności takich kamer teŜ ma swoje znaczenie. 
Radny Tadeusz Kaczyński – powiedział, Ŝe jeŜeli jest tak dobrze w obszarze kamer to 
zaproponował zwiększenie ich ilości i będzie wtedy całkowicie bezpieczne miasto. 
Sekretarz Miasta Mariusz Prusaczyk – powiedział, Ŝe w jakimś sensie koordynował pewne 
zmiany związane z funkcjonowaniem monitoringu. Miasto przymierza się do zakupu 
kolejnych kamer i wymiany oprogramowania, które słuŜy do sterowania pracą tych kamer. 
Chodzi generalnie o poprawę przepływu danych między stacjami bazowymi i umoŜliwienie 
odczytywania z tych kamer z bardzo duŜą dokładnością. Teraz jest czas na czekanie na oferty 
firm, poniewaŜ akurat wchodzi nowa generacja oprogramowania więc będzie moŜna kupić to 
co jest nowe i ma nadzieję, Ŝe w czerwcu te oprogramowanie będzie wymienione z pewnymi 
elementami systemu, które pozwolą zwiększyć dokładność otrzymywanego obrazu. W tym 
czasie miasto chce uruchomić dwie bądź trzy kamery w mieście w uzgodnieniu z Policją. 
Chodzi o te miejsca szczególnie zagroŜone. JuŜ w tej chwili są większe moŜliwości 
techniczne z tego powodu, Ŝe do tej pory stacja bazowa główna, która zbierała sygnał ze 
wszystkich kamer łączyła się ze stacją bazową na StraŜy Miejskiej za pośrednictwem drogi 
radiowej. UłoŜony został światłowód, który znacząco pozwala zwiększyć transfer danych. Ta 
inwestycja wstępnie została przygotowana wiec moŜna mieć nadzieję, Ŝe w ciągu kilku 
miesięcy ta efektywność znacząco się poprawi.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie sprawozdanie 
StraŜy Miejskiej Ostrołęki z zakresu realizacji zadań podstawowych za rok 2008, 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sprawozdanie zostało przyjęte.  
 
15. Przyjęcie sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta Ostrołęki w okresie od 1 

kwietnia do 30 kwietnia 2009 roku, 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie sprawozdanie z 
działalności Prezydenta Miasta Ostrołęki w okresie od 1 kwietnia do 30 kwietnia 2009 roku, 
Głosowanie: 
Za – 18 
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Sprawozdanie zostało przyjęte.  
 
16. Informacja o złoŜonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez 

Prezydenta Miasta, 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – przeczytał interpelacje i odpowiedzi 
udzielone przez Prezydenta Miasta. 
 
17. Oświadczenia radnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
18. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki. 
18a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Prezesa OTBS Sp. z o.o., 
Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Wiesław 
Stypiński – przedstawił sprawozdanie Komisji dotyczące projektu uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa OTBS Sp. z o.o. Komisja pozytywnie 
rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 3 za, przy 2 przeciwnych                                   
i 1 wstrzymującym i wnioskowała o jego przyjęcie bez poprawek.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Adam Kurpiewski – powiedział, Ŝe wyraŜał juŜ swoją opinię na ten temat na 
podkomisji ds. skarg i w Komisji Prawa i uwaŜa, Ŝe tą sprawą radni powinni zająć się 
powaŜnie. Przytoczył trzy fakty, które są dla niego wielce bulwersujące czyli, Ŝe sprzedano 
lokal Pana M. za 60 tys. zł. a przejęto lokal Pana M. za 14 tys. zł. a Pan M. był winien 6 tys. 
zł. Mówił, Ŝe nie dziwi się, Ŝe ten Pan próbuje wszelkich metod odzyskania czy rozliczenia 
się przez OTBS ze swojej nieruchomości. On rozumie, Ŝe osoba niepełnosprawna, bo ten Pan 
jest po wylewie nie radzi sobie być moŜe z przepisami prawa i nie ma teŜ środków 
finansowych na dobre reprezentowanie przez prawników. On w swoim apelu, to był wniosek 
do Wojewody Mazowieckiego w którym zarzuca jakby teŜ ze strony urzędników i chyba 
samej Rady Miasta to, Ŝe nikt mu nie próbuje pomóc w tej sytuacji dlatego radni powinni 
pochylić się jeszcze raz nad tą sprawą i rozpatrzyć ją dogłębnie. 60 tys. zł. sprzedane 
mieszkanie, przejęte przez OTBS za sumę 14 tys. zł. a zadłuŜenie Pana M. wynosiło 6 tys. zł. 
To jest dziesięciokrotna róŜnica wartości mieszkania do jego zadłuŜenia.  
Radny Wiesław Stypiński – powiedział, Ŝe na Komisji radni zwrócili uwagę, Ŝe póki co 
Rada Miasta ma ograniczone kompetencje w tym względzie i niestety radni jako Rada Miasta 
nie mogą z takim wnioskiem występować. MoŜna apelować do Pana M., moŜna mu pomóc w 
sprawie wynajęcia jakiegoś adwokata, który będzie tą sprawę dalej prowadził a sytuacja 
prawna jest taka jaka jest. Radni nie mogą naciskać na przedsiębiorstwo, które jest w 
strukturach organizacyjnych miasta i które ma swoją gospodarkę finansową taką a nie inną i 
niestety takie są na dzisiaj przepisy więc w tej sprawie nic więcej nie moŜna pomóc poza tym, 
Ŝeby ukierunkować Pan M., Ŝeby zaczął szukać swojej sprawiedliwości jeŜeli uwaŜa, Ŝe 
został pokrzywdzony w sądzie. W odpowiedzi na skargę jest wyraźnie napisane przez jak 
długi okres ten Pan uchylał się od płacenia jakichkolwiek świadczeń na rzecz OTBS tj. 
bodajŜe 3 lata mimo, Ŝe posiadał środki. Pobierał rentę z której mógłby w jakiś sposób 
chociaŜby częściowo regulować swoje zobowiązania ale niestety z jego strony nie było dobrej 
woli.  
Radny Tadeusz Kaczyński – powiedział, o poprawce redakcyjnej w § 1 pkt 2 – uzasadnienie 
rozstrzygnięcia o którym mowa w § 1 a powinno być w ust. 1. 
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Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poprosił o przyjęcie tej poprawki 
redakcyjnej. § 1 ust. 2 treść będzie następująca: uzasadnienie rozstrzygnięcia o którym mowa 
w ust 1 zawiera załącznik do uchwały.  
Radny Adam Kurpiewski -  powiedział, Ŝe jeszcze raz się zwróci do Pana 
Przewodniczącego Ŝeby przeczytał wniosek Pana M.. On pisze, Ŝe wszystkie instytucje 
wykorzystują jego chorobę i niepełnosprawność. Mówił, Ŝe z tego co pamięta to właśnie radni 
PiSu  tak bardzo społecznie podchodzili do wszystkich innych projektów uchwał a tutaj widzi 
jakąś bezduszność. On mówi, Ŝe sobie nie radzi z tym postępowaniem sądowym i nie ma 
pieniędzy na opłaty. Jego renta wynosiła 600 zł. z czego 400 wydawał na leki i tak to 
argumentował na jednej z komisji. Osoba po wylewie, która ledwo porusza się po mieście. 
Gdziekolwiek się przemieścić musi brać taksówkę a zbytnio nie ma na to pieniędzy. 
Apelował o odnoszenie się do kaŜdego, Ŝe moŜe dochodzić swoich spraw w sądzie to jest 
najprostsza metoda spychologiczna. UwaŜa, Ŝe Rada nie jest powołana do tego celu. Pan M. 
pisał, Ŝe w piwnicy więziono go przez 11 miesięcy on nie traktuje powaŜnie tego argumentu, 
ale jednak. Dyskusji na ten temat nie było uznając, Ŝe trudno mógł się nie dać więzić bo nie 
była to jakby sankcja policyjna i mógł sobie wyjść z tej piwnicy bo chyba go na kłódkę tam 
nie zamykano, chociaŜ pewności nie ma. Prosił o rozpatrzenie sprawy w inny sposób i 
rozwiązanie radnych jest takie, Ŝe moŜna uznać skargę za zasadną i skierować ją jeszcze raz 
do rozpatrzenia przez OTBS w której OTBS mógłby jednak w jakiś sposób rozliczyć z tym 
Panem M.. On rozumie, Ŝe były jakieś koszty postępowania sądowego tylko, Ŝe jeŜeli się 
wylicza i teraz jednym z argumentów na posiedzeniu Komisji było, Ŝe za to pomieszczenie 
piwniczne teŜ mu nie naliczono opłaty więc moŜe teraz mu naliczymy opłatę po 1000 zł. 
wynajem piwnicy „w której go więziono przez 11 miesięcy”. TakŜe moŜna rozliczyć te 60 
tys. zł. w bardzo prosty sposób, tylko czy o to chodzi. 
Radna Stanisława Watrakiewicz – powiedziała, Ŝe w tej sprawie rozmawiała z Panem 
Prezesem OTBS wiec po pierwsze Pan M. na pewno nie był więziony w piwnicy a nawet w 
tej piwnicy nie mieszkał bo mieszkał w innym mieszkaniu. Nie mógł wtedy dostać innego 
lokalu bo mógł tylko dostać lokal zastępczy a nie socjalny. Jeśli chodzi o stronę prawną to ta 
skarga jest bezzasadna. Mieszkanie zostało wystawione na licytacje i nie było chętnych do 
kupienia tego mieszkania. Wreszcie to mieszkanie nabył OTBS i oczywiście, Ŝe róŜnica w 
cenie nabycia i sprzedaŜy jest bardzo duŜa, tyko OTBS sprzedawał ten lokal jako właściciel 
tego lokalu. Mówiła Ŝeby nie zarzucać radnym, Ŝe ich nie interesuje los Pana M. bo najlepiej 
o tym świadczy fakt, Ŝe dostał to mieszkanie i miasto starało się Ŝeby to mieszanie tak 
wyposaŜyć Ŝeby mógł z niego korzystać. Wiec nie został zostawiony sam sobie. Natomiast 
jeśli chodzi o kwestię tych pieniędzy to na pewno jest to kwestia poczucia jakiejś 
niesprawiedliwości ze strony Pana M. ale prawnie nie ma Ŝadnych szans na to Ŝeby wyrok 
sądu zmienić.  
Radny Wiesław Stypiński – powiedział, w tej chwili miał interwencję co najmniej ośmiu 
osób, które w ogóle nie posiadają Ŝadnego mieszkania to dotyczy kwestii, Ŝe miasto w ogóle 
nie zajęło się tą osobą niepełnosprawną jak mówił radny Kurpiewski. Tak jest faktycznie i ta 
cała sytuacja faktycznie nie jest wygodna dla radnych jak i dla władz miasta. 
Radny Rafał Dymerski – powiedział, Ŝe jest w Klubie PiS i ma inne zdanie niŜ kolega 
Stypiński czy koleŜanka Watrakiewicz. Stwierdził, Ŝe nie będzie głosował za projektem i Ŝe 
udowodni to, Ŝe Pan M. miał rację. Wie gdzie są nieprawidłowości gdzie na sesji gdy 
prowadził dyskusję z Panią Prokurent to do dzisiaj nie dostał na to odpowiedzi a jest w 
protokole Ŝeby jemu osobiście udzielić odpowiedzi. Otrzymał Przewodniczący Dariusz 
Maciak a on nie otrzymał. On zgłosił swój akces Ŝeby go Komisja Rewizyjna zaprosiła gdy 
będzie rozpatrywać to i do Pana Przewodniczącego Komisji Prawa Pana Stypińskiego, Ŝe 
chętnie przyjdzie na komisję w tej sprawie. Mówił, Ŝe to jest nie moŜliwe gdy człowiek 
opuszcza lokal i tutaj jest nieprawidłowość i człowiek musi dostać pieniądze a jakie to się 
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okaŜe. Nie moŜe być takich cudów, Ŝe człowiek ma dług, komornik bierze, firma sobie bierze 
1200 zł. za jakie manipulacje to on nie wie. Na ten czas przychodzi komisja, protokół musi 
być przejęcia lokalu i odczytuje licznik ciepłej i zimnej wody i wszystko się zgadza. Tu jest 
fikcja. To była jego własność osobista i mając 4000 zaległości i pytał wtedy za co komornik 
wziął te pieniądze. OTBS zarządza zasobami miasta i do miasta naleŜy obowiązek 
zabezpieczyć pomoc socjalną, lokal itd. 15 tys. z PFRONu zainwestowano w ten lokal na 
podjazd itd. Czytając odpowiedzi od zarządu OTBS to w kaŜdej odpowiedzi jest inne 
sformułowanie. Mówił, Ŝe będzie głosował przeciw.  
Radny Ryszard Sidorzak – powiedział, Ŝe zabrakło jemu tutaj podstawowej bardzo istotnej 
rzeczy, Ŝe owija się w jakiś kokil OTBS poniewaŜ nie ma Ŝadnych wyjaśnień i dla niego 
naprawdę bulwersującą sprawą jest ta róŜnica w oszacowaniu mieszkania od Pana M. i kwoty 
za jaką to mieszkanie sprzedano. Jest to około 12% wartości sprzedaŜy. UwaŜa, Ŝe powinno 
tutaj być kilka rzeczy wyjaśnionych. JeŜeli nawet OTBS zainwestował w ten lokal jakieś 
pieniądze związane z remontem to powinno być to wyjaśnione. Natomiast w tym przypadku 
nie ma najmniejszego wyjaśnienia przez OTBS co stało się z tą róŜnicą. Czy jest to tylko 
czysty zysk i jakiej wysokości. W jego ocenie OTBS poszedł taką bardzo prostą linią i chyba 
te elementy jak czynnik ludzki jest bardzo istotny. Łatwiej byłoby pomóc Pana M. gdyby 
bardziej w tym przypadku wpłynąć na dokładniejsze wyjaśnienia OTBSu. Dlaczego tak 
postawiono sprawę. On rozumie procedurę formalno-prawną, sądową ale gdzieś szacunkowo 
2/3 wartości, które przyjmuje się są to szacunkowe i uwaŜa, Ŝe te rzeczy powinny być 
wyjaśnione dlatego byłby przychylny o ewentualne cofnięcie tego projektu uchwały i o 
rozszerzenie tych materiałów i przede wszystkim o dogłębne wyjaśnienie OTBS. Wnioskował 
Ŝeby bardziej skrupulatnie podejść do samego wyliczenia kwot. Jest to uderzenie mocno 
finansowo w człowieka, który dzisiaj w jakimś stopniu jest trochę zdrowotnie poszkodowany 
i jedno z drugim powinno się  trochę delikatniej i subtelniej jak w innych przypadkach 
rozpatrzeć. To co jest dzisiaj, nie przekonuje go Ŝeby głosować za takim projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – złoŜył wniosek przeciwny do wniosku 
radnego Ryszarda Sidorzaka, czyli Ŝeby tego projektu uchwały nie odsyłać do Komisji. Jego 
zdaniem tą sprawą Rada Miasta zajmowała się juŜ na tyle duŜo a szczególnie Komisja Prawa i 
podkomisja ds. skarg, zresztą poprzednie skargi, które w tym gronie były przyjmowane Pana 
M. były bezzasadne. Większych głosów nie było i teraz na końcówce gdy chodzi o samo 
rozliczenie, bo na szczęście juŜ Ŝywot człowieka się znacznie poprawił, to teraz radni szukają 
czegoś co jego zdaniem nie istnieje. To co moŜna pomóc to naleŜy wskazać jakąś drogę 
prawną. KaŜdy z radnych ma taki obowiązek bo jest funkcjonariuszem publicznym a to co 
zrobiła Komisja zrobiła to na czas i w terminie będzie odpowiedź. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie wniosek Pana 
Ryszarda Sidorzaka Ŝeby projekt uchwały odesłać do prac w Komisji Prawa i Współpracy z 
Samorządami Mieszkańców, 
Głosowanie: 
Za – 9 
Przeciw – 8 
Wstrzymało się – 3 
Projekt uchwały został odesłany do pracy w Komisji. 
 
19. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski – zaproponował Ŝeby przy nastopnym porządku obrad 
informacje o interpelacjach i odpowiedziach objąć takŜe zapytania. Natomiast jeŜeli chodzi o 
odczytywanie tych interpelacji to Ŝeby czytać tylko w sprawie, którą dotyczy ta interpelacja, 
bez czytania całej interpelacji. 
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Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, Ŝe z tego co pamięta to jest to 
niemoŜliwe zgodnie ze Statutem Miasta Ostrołęki. 
Radny Adam Kurpiewski – zapytał o odpowiedzi na zapytania, w jakiej formie są 
kierowane. Czy w formie pisemnej do pytającego, czy powinny być wygłaszane w trakcie 
sesji Rady Miasta w myśl statutu.  
Mecenas Janusz Kobyliński – powiedział, Ŝe w myśl statutu § 23 zapytania składa się w 
sprawach mniej złoŜonych. Zapytania składa się w formie pisemnej podając je równieŜ do 
wiadomości Przewodniczącemu Rady najpóźniej na 24 godziny przed rozpoczęciem 
posiedzenia na którym pytający winien uzyskać odpowiedź na swoje zapytanie. Zapytanie 
obejmuje przedstawienie treści. Udzielenie odpowiedzi na zapytanie nie moŜe trwać dłuŜej 
niŜ 5 min. Nad zapytaniem i udzieloną odpowiedzią nie przeprowadza się dyskusji. Tyle 
mówi statut. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, Ŝe zgodnie z § 22 ust. 5 
Przewodniczący informuje Radę o złoŜonych interpelacjach i odpowiedziach nie później niŜ 
na najbliŜszym posiedzeniu Rady a o zapytaniach nic się nie mówi. 
Radny Maciej Kleczkowski – zapytał mecenasa czy rzeczywiście Pan Przewodniczący musi 
czytać zgodnie ze statutem całą interpelację czy moŜe teŜ powiedzieć tylko w jakiej sprawie 
jest ta interpelacja. 
Mecenas Janusz Kobyliński – powiedział, Ŝe przepis statutu mówi, Ŝe Przewodniczący Rady 
informuje o złoŜonych interpelacjach oraz odpowiedziach na nie. Statut nie precyzuje na 
czym ta informacja ma polegać. Czy to ma być cała treść, czy zwięzłe przedstawienie tylko 
tej interpelacji. Praktyka do tej pory była taka, Ŝe przedstawiano te interpelacje w całości. To 
kwestia praktyki i zwyczaju jaki radni przyjmą. 
Radny Adam Kurpiewski – powiedział, Ŝe w myśl wypowiedzi Pana Przewodniczącego i w 
myśl wypowiedzi Pana Mecenasa zaczyna się zastanawiać czy w ogóle na zapytania jest 
jakakolwiek forma odpowiedzi. Bo forma odpowiedzi pisemnej, którą czytać ma się przez 5 
min. według statutu, czy w ogóle ktokolwiek odpowiada na zapytania. Parę miesięcy temu 
złoŜył chyba trzy czy nawet więcej zapytań i oczywiście nie dostał odpowiedzi ani pisemnej 
ani nie było odpowiedzi na posiedzeniu Rady Miasta, więc uznaje, Ŝe odpowiedzi na 
zapytania Pan Prezydent nie udziela w ogóle. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, Ŝe zwykle jest tak, Ŝe na 
zapytania podobnie jak na interpelacje odpowiedzi radni otrzymują pisemnie i są one 
publikowane w BIP. 
Radny Maciej Kleczkowski – stwierdził, Ŝe w związku z tym co powiedział przed chwilą 
Pan Mecenas składa wniosek, Ŝeby od następnej sesji informacja o złoŜonych interpelacjach i 
odpowiedziach dotyczyła tylko informacji w sprawie a nie odczytywania całej interpelacji.  
Radny Rafał Dymerski – złoŜył przeciwny wniosek do wniosku radnego Macieja 
Kleczkowkiego. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie wniosek Radnego 
Macieja Kleczkowskiego, Ŝeby nie odczytywać a jedynie informować kto złoŜył interpelacje i 
w jakiej sprawie, 
Głosowanie: 
Za – 11 
Przeciw – 7 
Wstrzymało się – 0 
Wniosek został przyjęty. 
 
20. Sprawy róŜne.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Zaprosił w imieniu Samorządów Osiedlowych na Dzień Dziecka organizowany na plaŜy nad 
Narwią w dniu 31 maja 2009 roku. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – zaprosił na uroczystości związane z rocznicą wojny 
obronnej Polski, na inscenizację przypominającą waŜne chwile w wojnie obronnej naszego 
narodu przeciwko hitlerowcom, która odbędzie się w czerwcu i będzie to naprawdę ciekawe 
wydarzenie przypominające bohaterskie karty z historii polskiego narodu. 5 czerwca 
wieczorem rozpoczną się obchody i będzie msza św. za poległych a inscenizacja odbędzie się 
6 czerwca. Mówił, Ŝe w czerwcu będą teŜ ciekawe tematy związane z promocją turystyczną 
czyli z promocją projektu Pisa-Narew. 

 
21. Zakończenie obrad L sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – zakończył posiedzenie L sesji Rady 
Miasta Ostrołęki. 
Sesja trwała 2,5 godz. 
 
Tabela z indywidualnym głosowaniem radnych przyporządkowanym do poszczególnych 
projektów uchwał, stanowi załącznik do protokołu i jest do wglądu w Wydziale Organizacji    
i Obsługi Rady Miasta. 
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